

Title (en)

Lampsocket and pocket lamp provided therewith.

Title (de)

Lampenfassung und Taschenlampe mit einer solchen Fassung.

Title (fr)

Douille d'éclairage et lampe de poche équipée d'une telle douille.

Publication

EP 0662584 A1 19950712 (FR)

Application

EP 94810728 A 19941214

Priority

- EP 94810728 A 19941214
- EP 94810007 A 19940107

Abstract (en)

The light socket (2) is intended to be fitted into an opening (15) formed in the surface of the housing of a pocket lamp. The socket includes openings (21,27) necessary for establishing electrical contact between contact lamellae (16) and the conductive portions (30,31) of the base of the lamp (3). A retaining mechanism (27) cooperates with the fixings (16). By rotation of the socket it is possible to light or extinguish the pocket lamp. An intermediate rotation position is provided at which is it possible to extract the socket from the casing.

Abstract (fr)

La douille d'éclairage (2;4) est destinée principalement à être introduite dans une ouverture (15) aménagée sur une surface d'un boîtier (10) de lampe de poche (1). La douille comprend les ouvertures (21,27C;45,46) nécessaires à l'établissement d'un contact électrique entre des lames de contact (13,16;13,14) et les portions conductrices (30,31) du culot d'une ampoule (3). Elle comprend en outre des moyens de retenue (27;42) coopérant avec des moyens de fixation (16;62) encliquetables. Par une rotation de la douille, il est possible d'allumer et d'éteindre la lampe de poche, une position de rotation intermédiaire permettant d'extraire la douille du boîtier. Une douille de ce type peut être utilisée pour de nombreuses autres applications. <IMAGE>

IPC 1-7

F21L 15/06; F21L 7/00; F21V 19/00; H01R 33/955

IPC 8 full level

F21L 4/00 (2006.01); **F21V 14/04** (2006.01); **F21V 19/00** (2006.01); **F21V 23/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

F21L 4/005 (2013.01); **F21V 14/045** (2013.01); **F21V 19/0065** (2013.01); **F21V 23/0414** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] DE 3817861 A1 19890330 - SASSMANNSHAUSEN KNUT [DE]
- [A] DE 8915934 U1 19920521

Cited by

EP1167876A3; WO2008102181A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0662584 A1 19950712; EP 0662584 B1 19971105

DOCDB simple family (application)

EP 94810728 A 19941214